
Bericht van Anton Veldman aan Bezield Verband Utrecht  

Hallo Ad,  
Ik ben Anton Veldman ik kom uit Nijverdal. 
Ik hou me heel erg bezig met de sluitingen van de rooms-katholieke kerken in het aartsbisdom 
Utrecht. 
Eind nov.-dec. zag een stuk in de krant staan van kardinaal W. Eijk,over het beleid wat hij wil 
uitvoeren over de sluiting van de rooms-katholieke kerken. 
Ik ben daarvan zo erg geschrokken, ik kon er niet van slapen, ik was heel erg bedroefd daarover. 
Ik dacht bij me zelf wat kan ik daar in mijn eentje tegen doen. 
Weet je wat ik dacht bij me zelf, ik schrijf een brief naar Zijne Heiligheid Paus Franciscus. 
Ik heb die brief geschreven en 6 jan. op de post gedaan.(zie bijlage) 
Ik dacht bij me zelf daar hoor ik niets van terug, maar jawel hoor 22 febr. kreeg ik een brief in de bus 
van 

Zijne Heiligheid Paus Franciscus (zie bijlage ) 
Ik was er heel trots op dat ik een brief van de paus kreeg, die krijg niet allerdagen. 
Maar wat er mij om gaat, waarom moeten al die kerken dicht? 

Kerken die financieel levens vatbaar zijn moeten open blijven. 
ze moeten meer op onze jongeren en kinderen bezig houden dat is onze toekomst. 
De jongeren vinden Latijnse eucharistie niet interessant meer, dus moeten we het op een andere 
boeg gooien om toch de jongeren 

in de kerk te krijgen. bv. de social media of iets anders. 
Want de meeste jongeren zijn zoekende, maar ze weten niet wat ,misschien het spirituele vlak ik weet 
het niet. 
Maar als je niets doet komen er geen jongeren meer in de kerk, en dat willen we toch niet op ons 
geweten hebben 

Graag hoor ik een reactie van jullie. 
  

Groetjes: Anton Veldman 

 


